
Respostes a la ciutadania de CIU al Ple de 19-9-2012 
 
Registre 9278 
Mª Asunción Vilaseca Fernández 
 
1.- ¿Cuál fue el gasto durante los ejercicios 2008, 2009, 2010 y 2011 
desglosado en consumo de llamadas y datos de telefonía móvil, 
smartphones y tablets, de la alcaldesa y de todos y cada uno de los ediles 
que dispusieron de ese servicio a cargo de los presupuestos municipales 
y con dinero público? 
 
Ejemplo: 
 
Edil 1 / 2008 x euros consumo; x euros terminales / 2009 euros consumo; 
x euros terminales / 2010 x euros consumo; x euros terminales / 2011 x 
euros consumo; x euros terminales. 
 
Edil 2/ 2008 x euros consumo; x euros terminales / 2009 euros consumo; x 
euros terminales / 2010 x euros consumo; x euros terminales / 2011 x 
euros consumo; x euros terminales. 
 
(...) Hasta completar el total de miembros de la corporación con derecho 
al servicio de telefonía móvil con cargo a fondos públicos. 
 
2.- ¿Cuál o cuáles han sido los procedimientos de contratación 
(contratación directa mediante decreto de alcaldía, procedimiento 
negociado, concurso público...) de operador de telefonía móvil en función 
del volumen de gasto? 
 

La senyora Morera diu: 

“Bé, des de Convergència i Unió contestaríem. A veure, exercicis 2008-2009-
2010, els regidors de l’oposició menys els caps de llista no teníem mòbil, amb 
la qual cosa crec que no hauria de donar el que gasto jo amb el meu mòbil per 
trucar a ningú. Desprès, els tablets, crec que no ens donen cap tablet 
absolutament a cap de nosaltres. Ens afegim una mica a la petició, si que fora 
bo mirar una mica el desglossament anual o mensual o el que sigui de tema 
telefonia. De totes maneres crec que ja l’havíem demanat alguna vegada, però 
bé, repetim.  

De totes maneres sí que tinc constància que per exemple les trucades entre 
regidors són gratuïtes i hi ha una sèrie de beneficis..., sí, i trucades a 
l’ajuntament, gràcies, perquè com tothom sap, quan treballes amb un operador 
que té diverses línies doncs et donen uns serveis, amb la qual cosa ens faltarà 
mirar tots els números però no crec que sigui una qüestió on surtin gaires 
diners, eh?, al final.” 



 

Registre 9448 
Mª Asunción Vilaseca Fernández 
 
1.- ¿Me pueden facilitar información detallada sobre las posibles 
incompatibilidades de los 21 miembros de la corporación local de 
Esplugues de Llobregat por razón de percepción de retribuciones de 
otras administracions públicas, pertenecer a consejos de administración 
de empresas y/o sociedades con percepción de retribuciones y/o dietas e 
indemnizaciones por asistencia a miembros colegiados de las mismas, y 
de posibles miembros del pleno que sean administradores de empresas 
y/o sociedades? 
 
2.- ¿Me pueden facilitar información detallada de las resoluciones de 
aprobación de compatibilidad de cada uno de los posibles casos? 
 
3.- ¿Me pueden facilitar información detallada de las posibles situaciones 
de excedencia de plazas en la administración pública y de empresas y/o 
sociedades por incompatibilidad con el cargo de concejal electo a la 
corporación local de Esplugues de Llobregat, así como la tramitación de 
las excedencias de cada uno de los posibles casos? 
 

La senyora Morera diu: 

“Bé des de Convergència i Unió ens agradaria contestar-li a la persona, però 
em sembla que no hi és. Ens remetem a la resposta, molt encertada, que ha 
donat el portaveu d’Esquerra Republicana, i diem exactament el mateix.” 

 
 
Registre 9449 
Mª Asunción Vilaseca Fernández 
 
1.- ¿Cuál fue el gasto durante los ejercicios 2007, 2008, 2009, 2010 y 2011 
de la alcaldesa y del primer teniente de alcalde a cargo de los 
presupuestos municipales y con dinero público en viajes nacionales y al 
extranjero, desglosado por cada uno de los dos ediles? 
 
 
2.- ¿Cuáles fueron los objetivos de dichos viajes y su grado de 
cumplimiento expresado en términos de aplicación a nuestro municipio? 
 

La senyora Morera diu: 

“Bé, des de Convergència i Unió només volíem afegir un detall, que suposo que 
l’equip de govern ens confirmarà si és veritat o no. Clar, jo no podria contestar 
exactament quins viatges han fet a l’estranger les persones que es diu aquí. El 



que sí que sé, per experiència pròpia, sí no tinc entès malament, és que com 
quan per exemple es va fer el viatge a Ahrensburg, que anava un representat 
de cada partit polític, la despesa de l’ajuntament era el bitllet d’avió, la resta 
corria a càrrec de l’ajuntament d’Ahrensburg, com en cas contrari entenc que 
passa quan ells venen aquí. Aquesta era una cosa que volia dir a modus 
d’aclariment, amb la qual cosa la despesa no seria una cosa exagerada. I 
desprès també comentar, també a mode anecdòtic, que aquest tipus de 
despesa quan es tanca un pressupost hi és, vull dir que es pot consultar, o 
sigui, no sé. 

Bé, ja està. Gràcies.” 

 


